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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mi az oka annak, hogy az Országos Mentőszolgálat az idén nagyságrendileg magasab b
áron tudott mentőautókat vásárolni a tavalyihoz képest? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtóban megjelentek szerint darabonként 5,7 millió forinttal került többe egy idei évbe n
vásárolt mentőautó, mint tavaly. Ha ehhez hozzávesszük, hogy az idei évben a tavaly i
esztendőhöz viszonyítva kétszer annyi járművet vásároltak, akkor azt gondolom teljesen
érthető , ha ennek okaival kapcsolatban kérdések merülnek fel . Munkám során igyekszem
kerülni a fölösleges hangulatkeltést, objektivitásra törekszem, ugyanakkor az országgyű lési
képviselői feladatkörömbő l fakadó ellenőrzési jogkörömmel eljárva felel ősséget érzek minden
egyes adóforint sorsával kapcsolatban .

Ezért is szeretném tudni, hogy a magasabb árat mi indokolta? Milyen extra felszerelések
kerültek bele az idén vásárolt járművekbe a tavalyi mentőautók felszereléséhez képest ?
Vizsgálták-e annak az okát, hogy az OMSZ-hez a tavalyi évben és az idén is csak egy ajánlat
érkezett?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . október 30 .

	

Tisztelettel,

éider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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